
Σύλλογος Γονέων και Κηδεµόνων   6ου Δηµοτικού Σχολείου Ν. Σµύρνης 
 
 
Σε συνέχεια προηγούµενης απόφασης διοικητικού συµβουλίου, 
εκπρόσωποι του ΔΣ επισκέφθηκαν στις 07 και στις 14 Μαρτίου 2013 
την αντιδήµαρχο για θέµατα παιδείας κα Δεληγιάννη και τον Δ/ντή 
Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήµου Ν. Σµύρνης κ. Κωστούρο, σχετικά µε 
το θέµα της κατασκευής αίθουσας εκδηλώσεων στο χώρο του 
σχολείου. 
 
Το συγκεκριµένο έργο, κόστους 1 εκατ. €, για το οποίο υπάρχει 
προγραµµατική συµφωνία Δήµου – ΟΣΚ από το 2011, δεν έχει 
ενταχθεί στο ΕΣΠΑ, ενώ ο ΟΣΚ ζήτησε τη µελέτη εφαρµογής από το 
Δήµο πριν 2 µήνες 
Όπως διαπιστώθηκε από την προµελέτη, πρόκειται για την 
κατασκευή 2 σχολικών αιθουσών (σε 2 ορόφους) στο τµήµα της 
µπροστινής αυλής (στη συνέχεια των τουαλετών) και µιας 
κατασκευής που καταλαµβάνει το µεγαλύτερο µέρος της πίσω αυλής 
µε αίθουσα εκδηλώσεων στον 1ο όροφο και αποθήκες, 
λεβητοστάσιο, τουαλέτες και άλλους βοηθητικούς χώρους στο 
ισόγειο, αφήνοντας µόνο ένα διάδροµο ελεύθερου χώρου. 
 
 
Το ΔΣ, βάσει των διαθέσιµων στοιχείων κρίνει ότι: 

1. το έργο αυτό έχει ελάχιστες πιθανότητες να πραγµατοποιηθεί 
2. αν πραγµατοποιηθεί θα έχει ως αποτέλεσµα την πολύ µεγάλη 

µείωση του προαύλιου χώρου 
 
και αποφάσισε να προτείνει προς τη δ/νση και το σύλλογο 
διδασκόντων του σχολείου την εισήγηση προς το δήµο και την Ενιαία 
Σχολική Επιτροπή Α΄θµιας Εκπαίδευσης, για ακύρωση του εν λόγω 
έργου. 
 
Επίσης, το ΔΣ σκοπεύει να συζητήσει µε τη δ/νση και το σύλλογο 
διδασκόντων του σχολείου, µε στόχο την εξεύρεση και την κοινή 
εισήγηση προς την Ενιαία Σχολική Επιτροπή Α΄θµιας Εκπαίδευσης, 
εναλλακτικών  προτάσεων όπως η ενοποίηση δύο συνεχόµενων 
αιθουσών ή σύναψη νέας προγραµµατικής συµφωνίας για άλλου 
είδους εγκατάσταση που θα καλύπτει την ανάγκη για χώρο 
εκδηλώσεων αλλά κατά προτεραιότητα θα αφήνει επαρκή χώρο για 
τον προαυλισµό των µαθητών. 
 

 
 

Το Δ.Σ του Συλλόγου 
 


